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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 19 januari 2023 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 19 januari 2023 digitalt 

via Teams. 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Emelie Andersson, Maud Delling, Karolina Svensson, 

Linnea Bäckman, Eva Åkerström, Emma Mårtensdotter, Thyra Romberg, Matilda Josse, 

Johanna Halldén, Jennie Dahlström och Linnea Bäckman. 

Närvarande via Teams:  

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Lasse Åkerström. 

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Jennie Dahlström. 

4. Föregående mötesprotokoll, inget att erinra. 

5. Ekonomin, bokslutet är påbörjat och ska skickas till revisorn för granskning när Marianne 

är klar. Resultatet ser ut att bli bra för 2022. 

6. Kansliet, det finns pengar kvar att söka för återstartsstöd, både för bredd och tävling.  

Den 1 februari öppnar projektstödet igen.  

7. DUS, det blev en stor uppslutning till Skånes Ungdomsdag och det blev en mycket rolig 

och lyckad dag. 

DUS har börjat planera sitt årsmöte och återkommer med dag och plats. 

De har planerat att åka ut och besöka föreningar och deras US under året. 

8. Distriktsombudsperson, Inget att rapportera. 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, i slutet av januari kommer Svenska rf lansera en ”Incidentrapportering”. Alla föreningar 

kan lägga en länk på sin hemsida där alla kan gå in och skicka in en rapport vid tillbud eller 

olycka. Rapporteringen görs i REQS. 
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RAS har planerat in en tränar- och ridlärarfortbildning med Peter Härnstam som föreläsare. 

Den 4-5 mars har SISU tillsammans med Lotta Hillbom och distriktet planerat in en 

inspirationshelg för föreningar med ridskola på Varbergs stadshotell.  

SISU har även en liknade helg för styrelser den 24–25 mars. 

 

TS, Ryttarutveckling för häst som var inplanerad under våren blir tyvärr inställd på grund av 

för få anmälda. Vi kommer erbjuda ett liknande koncept till hösten men sänka 

ansökningskraven för att fånga upp fler. Förslag att få föreningar att ansöka om 

projektstödspengar till RU 1 så att de sedan kan gå vidare till distriktets satsning. 

En ny cup i dressyr, Hallandscupen kommer att genomföras under 2023. Ryttarna som 

anmäler sig får samla och rapportera in resultat till distriktet. Till hösten kommer det att vara 

en final för de 5 med bäst resultat i varje kategori och nivå. 

Anmälan till vårens allsvenska går ut den 1 februari. Inte så många lag anmälda än. 

10. Övriga frågor  

a) Årsmöte 16 mars 2023 - Jeanette och Thomas letar upp en lämplig lokal där vi kan hålla 

årsmöte och äta. Jeanette gör en sammanställning över medaljörer från 2019–2022 så vi vet 

hur många det blir.  

Johanna kontaktar Gun Ragnarsson och hör om hon kan vara mötesordförande. 

b)  Nomineringar till förbundsstyrelsen – Då ingen i styrelsen har förslag på kandidater till 

vare sig förbundsstyrelse eller någon av sektionerna så kommer vi inte skicka in någon 

nominering.  

11. Nästa möte, är tisdagen den 7 februari kl 19.00 på FORF, fika från 18.30.  

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Jennie Dahlström, justeringsman  

 

 

_______________________________                                                                                     

Jeanette Hedberg, sekreterare    

 

 


